
ZAPISNIK

PETE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb",održa

ne dne 4.VI.1971.u 20 sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI:Krešimir Lessel.Željko Radivoj,Željko Haberštok,Stjepan 

Vidaković, Vera Robić,8t4e Franjo Vidaković,Stojsavljević i Drago 

Dopler.

DNEVNI RED:1.Izvještaj 0 tečaju (Dopler,Vidaković)

2 .Izvještaj Komisije za film (Vera Robio)

3 .Izvještaj tehničkog sekretara (Vargović)

4.Izvještaj o inventuri i bilanci (Haberštok)

5 .Prijedlog za nove uvjete učlanjenja u klub (lessel)

6 .Dogovor o XIII.sjednici Gradskog viječa Narodne 

Tehnike.

7 .Razno.

Točka 1. Izvještaj o tečajevima daje Dragutin Dopler. 

Fizionomiju tečajeva dotjerujeme već četiri godine,!

ovaj put je postignut vrlo dobar uspjeh.Osobito je uspjeh u fi

nancijskom efektu,a nije bilo odgađanja termina,! sve je teklo 

u redu.Od 22 tečajca 19 ih je ostalo do posljednjeg dana.Struktura 

tečajeva bila je vrlo široka.Pojavio se niz predavača, - neki i 

debitanti, - i svi su bili od tečajaca dobro primijeni.Ipak smo 

nedostataka svijesni,pa ćemo to u slijedećem tečaju nastojati 

ukloniti.

Upravni odbor prihvaća izvještaj o tečajevima.

Točka 2. Izvještaj Komisije za film daje Vera Robić.

Filmsku traku je dobilo šest autora.Pođijeljeno je 

ukupno 50 rola trake,i 5 rola za tečaj.Konstatirano je da je



ugrožena klupska filmoteka,pa se uvodi izuzetna i privremena 

mjera da Drago Dopler do daljnjega sredi i sačuva klupsku fil- 

motelcu.

Točka 3« Izvještaj tehničkog sekretara daje Vargović.

Stanje tehnike je vrlo loše.KKZ hi mogao vrlo jeftino 

nabaviti "AKU",na kojoj je vrlo malo snimano.Vargović preuzima 

obavezu da sve ispita u vezi te kamere,pa će se razmisliti o 

kupnj i.

Trebalo bi nabaviti reflektore i neku potrebnu tehniku. 

Treba urediti kabinu.Vargović se obavezuje da će to urediti. 

Momentalno je ispravan kino-projektor "CLUB 16",a projektor 

"EUMIG 8" je popravijen,ali je izvan upotrebe,jer mu nedostaje 

sijalica i remen.Trebalo bi nabaviti projektor SUPER 818 mm, 

kao i magnetofon.

Točka 4. Izvještaj o inventuri i bilanci.

Radivoj: Komisija je pregledala inventar,popisala pos

tojeće predmete,a ostalo predlaže da se rashoduje.Do slijedeće 

sjednice treba pripremiti kompletan izvještaj.

Haberštok: Bilanca je predata na. izradu Branku Babicu.

Točka 5. Prijedlog za nove uvjete učlanjenja u klub.Daje Krešo 

Lessel.U klub je u posljednje vrijeme upisano mnogo raznih ljudi, 

od kojih nema za klub nikakovih koristi.Treba opet uvesti stari 

sisten upisivanja,uz molbu i dva člana,koji preporučuju prijem. 

A tko tri mjeseca ne plati članarinu,briše se iz članstva.

Ta se točka dnevnog reda prebacuje na jednu od slije



dećih sjednica,gdje će se rješavati samo taj problem.

Točka 6. Dogovor o XIII,sjednici Gradskog vijeća Narodne teh- 

nike. Lessel izvještava da su određena tri kandidata za Gradsko 

vijeće Narodne tehnike (Željko Radivoj»Dragutin Dopler i Kreši

mir Lessel) i pet delegata,koji će prisustvovati skupštini:

Vi đakovi ć,Vargović,Vera Robić,Duro Grnobrnja i Velimir Gvrtila.

Točka 7. Razno.Nema ništa.

U Zagrebu,4.VI.1971.

Tajnik:

(Žel^o Haberštok)

predsjednik: 

(Krešimir Lessel)


